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Fråga till Utbildningsnämndens ordförande Ingrid Anderén 
 
Den nya skolan på Kulla var planerad att innehålla förskola, högstadium, samlingssal, fullstor 
idrottshall med läktare samt kök och matsal. 
 
Nu har det gått 2,5 år och nu har den styrande majoriteten äntligen kunnat samla sig till ett 
beslut i skolfrågan. Men inte att bygga en ny skola utan börja utreda!  
 
FR, M, KD, C, L och SD har i kommunstyrelsen beslutat stoppa utredning om skola på Kulla. 
Istället ska man utreda möjligheten att bygga någon form av ny skola på två områden i 
anslutning till nuvarande Bollebygdsskolan.  
 
Bägge dessa områden ser man problematik med. Ena området är litet och svårt att 
trafikangöra. Det andra området kräver ny detaljplan, ligger inom strandskydd och kräver nya 
trafikangöringar och är kraftigt vattensjukt. Bägge områdena ligger i områden som riskerar 
översvämning vid höga vattenflöden. 
 
Min fråga är: 
Vad har ni tänkt det ska vara för innehåll i den nya skola ni nu ska utreda? 
 
 
Peter Rosholm 
Socialdemokraterna 
 


